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Abstract (en)
A ring (4) of pref. Sm-Co magnetic material recessed in a housing (5) of austenitic steel in the wall of the turbine casing (1) is divided into three
sections (7a-7c) with alternate polarity of magnetisation. The end (8) of each blade (2) is covered with a plate (3) of approximately rhombic form
from the radial aspect, with acute-angled edges parallel to the direction of rotation. The plate is mfd. advantageously of Al whose good electrical
conductivity favours the induction of eddy currents and damping of vibrations.

Abstract (de)
Bei einer Einrichtung zur Dämpfung von Schaufelschwingungen einer axial durchströmten Turbomaschine, dichten die Enden (8) der
rotierenden Schaufeln (2) gegen die strömungsbegrenzende Wand eines Turbinengehäuses (1). Auf dieser strömungsbegrenzenden Wand des
Turbinengehäuses ist in radialer Richtung gegenüber den Schaufelenden (8) ein Ring (4) aus permanentmagnetischem Material angebracht, der
aus mindestens einem oder mehreren Teilringen (6) gleicher oder unterschiedlicher magnetischer Polarisation besteht. Die Schaufelenden (8) sind
mit je einer Deckplatte (3) versehen, welche aus einem elektrisch gut leitenden Material besteht. <IMAGE>
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